



الاسم: د. إبراهيم آل مجري

القسم: الانظمة

البريد الإلكتروني الرسمي : iaalmajr@nu.edu.sa

نبذة تعريفية

المؤهلات

- معيد بتاريخ 1432 هجري ثم محاضر بتاريخ 1434 هجري ثم أستاذ مساعد بتاريخ 2021م.
- حاصل على البكالوريوس من جامعة الملك خالد والماجستير من جامعة تمبل بالولايات المتحدة الأمريكية والدكتوراه من جامعة ساسكس في بريطانيا. أيضا حاصل على دبلوم في القانون الأمريكي من جامعة ديلاوير بأمريكا و دبلوم عالي في اللغة الإنجليزية بأمريكا و دبلوم في التحكيم في المنازعات الاقتصادية والاستثمار وسوق المال من جامعة عين شمس في مصر.

الإهتمامات البحثية

مهتم في المواضيع البحثية التالية:

قانون الشركات، حوكمة الشركات الحكومية والعائلية، العقود التجارية، قانون الاسرة

الأنشطة الأخرى

- مشارك في عضوية عدة لجان كالتالي:
- عضو في لجنة الابتعاث بقسم الأنظمة.
- عضو في لجنة التطوير والجودة بقسم الأنظمة.
- عضو في لجنة الخطط والمناهج بقسم الأنظمة.
- المشاركة كمشرف على الطلاب المشاركين في منافسة التحكيم الشبابية العربية المقامة في مركز التحكيم السعودي التجاري.
- عضو في الهيئة السعودية للمحامين.
- المشاركة في كتابة عدة مقالات متفرقة في جريدة الشرق وفي موقع قناة العربية اولين.

Name: Dr. Ibrahim Almajri

Department: Law

E-mail : iaalmaji@nu.edu.sa



Professional Summary

Qualifications

Teaching Assistant from 1432 AH, then Lecturer from 1434 AH, then Assistant Professor from 2021 AD

He holds a Bachelor's degree from King Khalid University, a Master's degree from Temple University in the United States of America, and a PhD from the University of Sussex in Britain. He also holds a diploma in American law from the University of Delaware in America, a high diploma in English language, a diploma in arbitration in economic and money market arbitration from Ain Shams University in Egypt.

Research Interests

Interested in the following research topics: Corporate law, government and family corporate governance, commercial contracts, family law.

Other Activities

Participated in the membership of several committees as follows:

- Member of the Scholarship Committee
- Member of the Quality and Development Committee
- Member of the Plans and Curricula Committee
- Student supervisor for the Arab youth arbitration competition held at the Saudi - Commercial Arbitration Center.
- Member of the Saudi Council of Lawyers
- Participation in writing several separate articles in Al-Sharq newspaper and on Al-Arabiya Online channel website.